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دریا  تا  ۱.۸  متر  در  جنوب  کشورهشدار  نسبت به  افزایش  امواج 
ســازمان هواشناسی کشــور نسبت به 
افزایش سرعت وزش باد و ارتفاع امواج در 
آب های جنوب کشــور هشدار داد. سازمان 
با انتشار هشــدار نارنجی رنگ  هواشناسی 
آورده است: افزایش بیشینه سرعت وزش 
باد در محدوده ۲۶ نات و افزایش بیشــینه 
ارتفاع امواج دریا در محــدوده ۱.۸ متر در 
مناطق ســاحلی و دور از ســاحل (با تأکید 
بر شــرق تنگه هرمز و غرب دریای عمان) 
دوشــنبه و سه شــنبه (۲۳ و ۲۴ مهــر) در 
مناطق ساحلی و دور از ساحل استان های 
هرمزگان و سیستان و بلوچستان، در دریای 
عمان، تنگــه هرمز و شــرق خلیج فارس 
پیش بینی می شــود. از اثرات این مخاطره 
جوی می توان به غرق شــدن شــناگران و 
غواصــان، پاره شــدن تورهای صیــادی و 
آسیب به قفس های پرورش ماهی، اختلال 
در ترددهــای دریایی قایق هــای صیادی و 
فعالیت های تفریحی سبک و نیمه سنگین 
و ســنگین، اختــلال در تردد شــناورهای 
مســافربری و تردد کشــتی های تجاری و 
اختلال در فعالیت های فراســاحلی اشاره 
کرد. سازمان هواشناسی نسبت به منع شنا، 
منع فعالیت های تفریحی و شیلاتی، اجتناب 
از تردد شــناورهای ســبک و نیمه سنگین، 
اتخاذ تمهیدات لازم جهت تردد شناورهای 
سنگین، فعالیت های ساحلی و فراساحلی 
و آماده بــاش بــرای مواجهه با خســارت 
احتمالــی هشــدار می دهــد. در هشــدار 
نارنجی  رنگ سازمان هواشناسی پیش بینی 
می شــود که پدیده ای جوی اثرات منفی به 
دنبال داشته باشد و خسارت های احتمالی 

را سبب شود. 

 در     ۲   ماه۴  اتفاق   برای   محیط بانان
ایســنا: در دو ماه ســه محیط بان مصدوم 
شــدند و یک نفــر فوت شــد. آخرین مورد 
حمید فــلاح، محیط بــان پــارک ملی لار، 
بــود که به گفته جانشــین فرمانــده یگان 
حفاظت محیط زیســت، به علت ایســت 
قلبــی فوت کــرد. طی دو ماه گذشــته، در 
استان های کشور چندین مورد درگیری میان 
محیط بانان و متخلفان رخ داد که یک مورد 
از آن منجر به فوت محیط بان پارک ملی لار 
شــد. حمید فلاح، محیط بان پارک ملی لار 
اســتان تهران، ۲۵ مهر بعد از گشت زنی در 
منطقه برای اســتراحت و صرف شام وارد 
پاســگاه و حین اســتراحت دچار بیهوشی 
می شــود. پس از این اتفــاق این محیط بان 
به اورژانس محل فرســتاده می شــود اما 
بــا تأیید اورژانس مشــخص می شــود که 
محیط بان حمید فلاح فوت شــده اســت. 
۲۰ مهر علی جمشــیدیان، محیط بان پارک 
ملی موته، هنگام تعقیب وگریز یک خودرو، 
مــورد اصابــت گلوله یک شــکارچی قرار 
می گیرد. این محیط بان به  غیر از چشــم، از 
ناحیه ســینه و بازو تیر می خورد و در ادامه 
برای انجام مراحل درمانی به تهران منتقل 
می شــود. فرمانده یــگان حفاظت محیط 
زیست مازندران گفت: محیط بان پارک ملی 
«پابندِ نکا» مورد حمله شکارچیان غیرمجاز 
قرار گرفت و مجروح شــد. ۷ مهرماه اعلام 
شد اســماعیل عرب، مأمور یگان حفاظت 
محیط زیســت پارک ملی پابند، حین گشت 
و کنتــرل در حوزه اســتحفاظی، گزارشــی 
مبنی بــر حضــور شــکارچیان غیرمجاز در 
منطقــه دریافت کرد و با آنها مواجه شــد. 
شکارچیان غیرمجاز ضمن توجه نکردن به 
ایســت مأمور یگان حفاظت محیط زیست 
پارک ملی پابند، بــا محیط بان درگیر و او را 
از ناحیه کتف با داس مصــدوم کردند و از 
صحنه جرم متواری شــدند. ۶ شهریور ماه 
رمضان رســتگار، محیط بان پارک ملی دنا، 
در محدوده دره خشــک واقــع در منطقه 
حفاظت شــده دنا مــورد اصابــت گلوله 
مستقیم شــکارچیان قرار گرفت و از ناحیه 
ران به شــدت زخمی شــد. شــینا انصاری، 
رئیس ســازمان حفاظت محیط زیســت، 
دربــاره درگیری محیط بانان و شــکارچیان 
می گوید: جلوگیری از تشــدید تعارض ها و 
ممانعت از دست اندازی به مناطق نیازمند 
استفاده از روش های مختلف است. نیازمند 
افزایــش حمایت های قضائی در برخورد با 
قانون شکنان حوزه محیط زیست هستیم و 
باید شرایطی فراهم شود که جوامع محلی 
بیش ازپیش خودشان را در حفاظت از تنوع 
زیستی کشور سهیم بدانند. منوچهر فلاحی، 
جانشــین فرمانده یــگان حفاظت محیط 
زیست، درباره آخرین اطلاعات از علت فوت 
محیط بان پارک ملــی لار اظهار کرد: طبق 
آخرین اطــلاع اورژانس جــاده در منطقه 
مربوطه، فوت این محیط بان بر اثر ایســت 
قلبی بوده اما پزشــکی قانونی باید نتیجه 
نهایی را اعلام کند. رسیدگی های لازم توسط 

سازمان محیط زیست نیز انجام می شود. 

سکته مغزی دومین عامل مرگ و میر در کشور 
کنگره سکته مغزی از ۹ تا ۱۱ آبان 

برگزار می شود
دبیر انجمن سکته مغزی ایران با بیان اینکه سکته مغزی دومین عامل 
مرگ و میر افراد در کشور است، گفت: سن سکته مغزی در کشورمان از 
متوســط جهانی حدود ۱۰ سال جوان تر اســت. همچنین شیوع و بروز سکته 

مغزی در ایران حدود ۱.۵ برابر متوسط جهانی است.
به گزارش انجمن ســکته مغزی ایران، احســان شــریفی پور، دبیر انجمن 
سکته مغزی ایران و عضو هیئت علمی دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی، 
با اشــاره به برگزاری شــانزدهمین کنگره بین المللی ســکته مغزی ایران در 
روزهــای ۹ تــا ۱۱ آبان  در مرکــز همایش های هتل قلب تهــران، اظهار کرد: 
این کنگره با حضور بیش از هزار نورولوژیســت و اســتادان برجســته سراسر 
کشــور، متخصصان رشــته های طب اورژانــس، قلب و عروق، توان بخشــی، 
همچنیــن پرســتاران، تکنیســین های اورژانــس، کارشناســان رشــته های 
فیزیوتراپی، کاردرمانی و تغذیه و دانشــجویان پزشــکی از سراســر کشــور، 

برگزار می شود.
شــریفی پور ادامه داد: در حال حاضر ســکته مغزی به عنوان دومین علت 
مرگ و میر افراد شناخته شده است. با برگزاری این کنگره به ما کمک می شود  
بتوان از تمامی تجارب و علم روز دنیا بهره بگیریم و متخصصان مان را به روز 
کنیم و همچنین نتایج مطلوبی را برای کنترل، تشخیص و درمان سکته مغزی 
به دســت بیاوریم. همچنیــن میهمان هایی که از خارج از کشــور می آیند با 
دستاوردهای ایران آشنا می شوند و تجارب آنان در زمینه کنترل سکته مغزی 

در اختیار قرار می گیرد.
دبیر انجمن ســکته مغزی ایــران گفت: دو مطالعه بزرگ برای شــیوع و 
بروز، همچنین بررسی مرگ و میر بیماران سکته مغزی صورت گرفته است که 
نشان می دهد سن سکته مغزی در کشورمان از متوسط جهانی حدود ۱۰ سال 
جوان تر اســت. همچنین شیوع و بروز ســکته مغزی در ایران حدود ۱.۵ برابر 
متوسط جهانی است که این موضوع نیز در نوع خود مهم است  که ان شاءاالله 
با برنامه های جدی وزارت بهداشــت  و همکاران پزشــک، بتوانیم سن بروز و 

شیوع سکته مغزی را در کشورمان اصلاح کنیم.
شــریفی پور اظهار کــرد: به طور کلــی مرگ و میر حــدود ۳۰ درصد برای 
ماه های اول ســکته مغزی پیش بینی می شــود؛ در مطالعــات ما نیز همین 
موضوع تأیید شــد. از ســال ۱۳۹۵ با راه اندازی برنامه ۷۲۴  در سراسر کشور، 
با همکاری وزارت بهداشــت، انجمن ســکته مغزی کشــور و دانشــگاه ها و 
متخصصان، وضعیت ســکته مغزی در کشورمان ساماندهی شد و اکنون در 
بیش از ۱۰۰ مرکز در سراسر کشور مراکز منتخبی داریم که برای درمان سکته 
مغزی مجهز شــدند. بخش هایی به اسم «اس ســی یو» در آنان شکل گرفته 
اســت. او با تأکید بر اینکه ســکته مغزی در زمان طلایی ابتدایی قابل درمان 
است، افزود: یک زمان طلایی برای درمان سکته مغزی وجود دارد که تا شش 
ساعت بعد از سکته اســت و هر لحظه زودتر رسیدن به درمان حیاتی، منجر 
به نجات جان فرد و رهایی از ناتوانی شــان خواهد شــد. اگر فرد سکته کرده، 
در چهارو نیم ســاعت اول علائم خود به بیمارســتان های منتخب برســد، با 
دریافت داروی حل کننده «لختک» در شــرایط خاص، می تواند از ناتوانی رها 
شود. همچنین در شش ساعت و ۲۴ ساعت اول با استفاده از روش های نوین 
آنژیوگرافــی می توان لخته را به صــورت کامل از عروق مغزی خارج و زمینه 

بهبود سلامتی فرد را ایجاد کرد.
شــریفی پور بیان کرد: این برنامه که از ســال ۹۵ در کشور ایجاد شده و با 
توجه به همت فراوانی که همکاران در سراســر کشــور داشته اند، WHO در 
زمینه درمان سکته مغزی در سال ۲۰۲۱ ایران را جزء ۱۰ کشور موفق دنیا قرار 
داد. او اشــاره کرد: از ســال ۲۰۲۱ به ویژه به دنبال کرونا، مقداری این برنامه، 
انرژی ســابق را ندارد، لذا نیازمند لزوم توجه بیشــتر وزارت بهداشــت برای 

تجهیز و پیگیری روند مراقبت در این بحث هستیم.
رئیس بخش ســکته مغزی بیمارستان شــهدای تجریش تصریح کرد: هر 
ثانیه از ســکته مغزی که می گذرد، به طور متوسط ۳٦ هزار نورون مغزی به 
صورت برگشــت ناپذیری از بین می روند. ازاین رو جا دارد سریع و دقیق درمان 
سکته مغزی انجام شــود به همین علت واحدهای مراقبت سکته مغزی به 
وجود آمده اســت کــه می توانند تا ۳۰ درصد پیامدهــای بیماری فرد را بهتر 

کنند.
او اضافــه کــرد: این واحدهــا در ایران وجــود دارند و بایــد تجهیزات و 
کمبودهای آنان کامل شــود. همچنیــن امکانات لازم در ایــن واحدها برای 
آنژیوگرافی تأمین شود. امروز جدیدترین درمان سکته مغزی از راه آنژیوگرافی 
فــوری عروق مغزی و خروج مســتقیم لخته در شــش ســاعت اول انجام 
می شــود که در این زمینه با وجود فعالیت چند مرکز محدود در کشــورمان، 
متأســفانه شرایط برای درمان گســترده و ملی  به علت کمبود و گرانی شدید 
وســایل این کار و تعداد اندک متخصصان این امر و تعرفه و حمایت بســیار 
ضعیف از آنان، به خوبی گســترش نیافته است. شریفی پور گفت: از هر دو نفر 
ابتلا به سکته مغزی می توان یک نفر را نجات داد؛ این نکته مهمی است. باید 
ســرمایه گذاری کنیم تا با سازماندهی مناســب و امکانات به این سمت پیش 

برویم که از بروز این امر پیشگیری شود و گام بزرگی در این راستا برداریم.

در صحن شورا درخواست شفافیت سفرهای خارجی شهردار و اتوبوس های برقی مطرح شد

سریال دنباله دار سؤال از شهردار
خبر گزارش
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وعده های اتوبوســی شــهرداری تهران تاکنون محقق نشده 
اســت. درحالی که قرار بود در انتهای سال ۱۴۰۱ تهران پنج هزارو 
۵۰۰ اتوبوس فعال داشــته باشد، در ماه های پایانی عمر مدیریت 
ششــم هنوز تعداد اتوبوس هــای فعال تهران بــه دوهزارو ۵۰۰ 
اتوبوس نرسیده و شهرداری تهران دلیل آن را بدعهدی سازندگان 
داخلی می داند، اما روز گذشــته در صحن شــورای شــهر تهران 
مشخص شــد خبری از ۱۱۰ اتوبوس برقی در گمرک نیست و تنها
 ۱۰ اتوبوس برقی در گمرک تهران است و مدیران شهری خوش بین 

هستند که صد اتوبوس دیگر تا نیمه آبان به گمرک برسد.
این در حالی اســت که ۱۸ شــهریورماه معــاون حمل ونقل 
ترافیک در حاشیه صحن علنی شــورا به خبرنگار روابط عمومی 
شهرداری اعلام کرد که ۱۱۰ دستگاه اتوبوس برقی به گمرک تهران 
نزدیک شده و ۳۰ دستگاه آن بارگیری شده و ۲۵ روز دیگر این ۱۱۰ 

اتوبوس به کشور می رسد.
مهدی چمران، رئیس شورای شهر تهران، روز گذشته در حاشیه 
جلسه شورا درباره حواشی پیش آمده مبنی بر بارگیری اتوبوس ها 
در گمــرک و  تکذیب آن از طرف گمرک گفــت: اتوبوس هایی که 
آمده، هنوز بارگیری نشــده و در گمرک هستند، به این دلیل که این 
اتوبوس ها به نام شــهرداری وارد نشده، چراکه وظیفه شهرداری 
خرید اتوبوس نیســت، بلکه این کار از طرف شرکت واحد و چند 

شرکت دیگر که بانک شهر هم یکی از آنهاست، انجام می شود.
به گفتــه چمــران اتوبوس هایی کــه در گمرک هســتند، به 
نام شــهرداری نیســتند، ازاین رو برای ترخیص هرچــه زودتر این 
اتوبوس ها از گمرک، اسناد مورد نیاز ارائه شده است. شاید برخی 
نمی خواهنــد که مردم تهران به راحتی ســوار متــرو یا اتوبوس 
شــود که تا این اندازه موضوع ترخیص به طــول می انجامد، که 
امیدوارم این گونه نباشــد. او در پاســخ به این سؤال که آیا وزارت 
کشــور قصــد ورود به این مســئله را ندارد، توضیــح داد: وزارت 
کشــور هم مســائل و گرفتاری های خــود را دارد. دادن اختیار و 
خودکفا کردن شهرداری ها و شــورا ازاین رو بوده که دیگر وزارت 
کشور به هر مسئله ای ورود نکند، البته در صورت نیاز از آنها کمک 

خواهیم گرفت.
چمران تنها عضو شــورا نبود که به انکار وجود اتوبوس های 
برقی در گمــرک واکنش نشــان داد. حبیب کاشــانی، خزانه دار 
شورای شــهر تهران هم درباره انتشــار اطلاعات مربوط به ورود 
اتوبوس های جدید به گمرک و برخی نقل قول ها از طرف شورای 

شهر تهران در اذهان عمومی، گلایه کرد.
او از اختلاف نظرها میان گمرک و ســخنگوی شــورای شــهر 
گلایه کرد. او به مصاحبه  چند روز قبل علیرضا نادعلی، سخنگوی 
شــورای شــهر، اشــاره کرد که طی آن اعلام شــده بود تعدادی 
اتوبوس از طریق گمرک شــهید رجایی وارد کشور شده اند، اما به 
گفته کاشانی گمرک دو، ســه روز پیش در بیانیه ای اعلام کرد که 
چنین اتوبوس هایــی اصلا وجود ندارند و ادعای مطرح شــده را 

کذب دانست.
کاشــانی با انتقاد از اینکه این اختلافات، شورای شهر را در 
معرض اتهام نشر اطلاعات نادرست قرار می دهد، گفت: چرا 
شورای شهر باید دروغ گو جلوه کند؟ روابط عمومی شهرداری 
اگر در تهران هستند، به جای رکورد زدن در سفرهای خارجی، 
گزارشــی جامع و مســتند از ورود اتوبوس ها ارائه کنند تا این 
ســوءتفاهم برطرف شود. اگر گمرک اشتباه کرده، عذرخواهی 
کنــد و اگــر مــا اشــتباهی کرده ایــم، آماده ایم کــه از مردم 

عذرخواهی کنیم.
اما مهدی علی زاده، مدیرعامل شــرکت واحد، به رسانه ها این 
امیدواری را داد که تا آبان ماه ۱۱۰ اتوبوس به تهران می رســند. او 
با اشاره به اینکه ۱۱۰ دســتگاه اتوبوس برقی در مرحله اول وارد 
تهران می شــود، گفت: ۱۰ اتوبوس برقی از پارت اول وارد گمرک 
شــده است اما به نام شــهرداری تهران نیست و شرکتی در حال 

ترخیص است و این اتوبوس ها برای شهرداری تهران است.
او دربــاره زمان متفاوت ورود اتوبوس هــای چینی با تأکید بر 
اینکه ما هــر روز پیگیری می کنیم که اتوبوس ها بدون تأخیر وارد 
شود و براســاس قولی که چینی ها می دهند، ما هم آنها را برای 
مردم بیان می کنیم، درباره دلیل بدقولی خودروسازان داخلی نیز 
اظهار کرد: در بحث تعهدات مالی به قول های خود عمل کردیم؛ 
اما ســرعت تولید کم اســت و بعد از سال ها شــروع به ساخت 

اتوبوس کردند.

پنجمین سؤال از شهردار تهران
در این جلسه پنجمین سؤال از شهردار تهران مطرح شد. شهردار 
تهران با وجود گذشت وقت قانونی هنوز برای پاسخ به سؤال چهارم 
که از سوی سوده نجفی درباره پروژه های مسکن سازی مطرح شده 
بود، به صحن شورای شهر نیامده. علیرضا زاکانی می گوید آمادگی 
پاسخ گویی را دارد اما چمران به او گفته روند طرح سؤال طی نشده 
اســت. روز گذشته جعفر تشکری هاشمی، رئیس کمیسیون عمران 
و حمل ونقل شــورای شهر تهران، پنجمین سؤال رسمی از شهردار 
تهــران را مبنی بر رفــع ابهامات واگذاری و بهره برداری از تاکســی 
ون های واگذارشــده کلید زد. او یادآوری کرد: ســه جلسه گذشته، 
گزارشــی درباره ون ها ارائه دادم اما متأســفانه پس از آن گزارش، 
هیچ پاســخ قانع کننده ای از ســوی شــهرداری تهران به بنده داده 
نشــد. از آنجایی که توضیحات مدیرعامل ســازمان تاکسی رانی نیز 
ناکافی بود و پس از آن نیز گزارشی از سوی شهرداری تهران درباره 
گزارش بنده ارائه نشد؛ براســاس این به عنوان عضو شورای شهر و 
برای اجرای نقش نظارتی خود و برای صیانت از حقوق شهروندان 
سؤال خود از شهردار تهران را با موضوع درخواست توضیح درباره 
ابهامات مربوط به واگذاری و بهره برداری از خودروهای تاکسی ون 
واگذارشده از سوی وزارت کشور مطرح و تقدیم هیئت رئیسه شورای 

شهر تهران می کنم.
رئیس کمیســیون عمران و حمل ونقل شــورای شــهر تهران 
تصریح کرد: همان گونه که مستحضرید، وزارت کشور در سال ۱۴۰۱ 
اقدام به توزیع ســهمیه پنج هزار دستگاه ون بین شهرداری های 
کشــور کرد که میزان مشــارکت شــهرداری ها ۳۰ درصد و سهم 
مشارکت وزارت کشور ۷۰ درصد در نظر گرفته شده بود. براساس 
مکاتبــات انجام شــده ازجمله مکاتبــه شــماره ۴۳۲۷۸ مورخ 
۱۴۰۱/۸/۱۱ تعداد ون در نظر گرفته شــده برای شــهرداری تهران 
۶۳۰ دستگاه بوده است. متأسفانه با وجود گذشت حدود دو سال 
از زمان واگذاری ون ها و رونمایی آنها از ســوی شهردار تهران در 
سیزدهمین برنامه «شــنبه امید و افتخار» ۲۸ آبان سال ۱۴۰۱ و با 
وجود واریز کامل و حتی بیش از حد نیاز ســهم شهرداری تهران 
در موعد مقرر، تنها ۲۵۲ دســتگاه ون به شهرداری تهران تحویل 
داده شده و خودروهای تحویل  داده  شده نیز در شبکه حمل ونقل 
عمومی پایتخت مورد بهره برداری قرار نگرفته یا مورد بهره برداری 
غیر اصولی قــرار گرفته اند. موضوع واگذاری و بهره برداری از این 
ناوگان دو بار به شهردار تهران تذکر داده شده ولی متأسفانه منجر 
به اصلاح رویه ها و انجام اقدامات اصلاحی و اجرائی لازم نشده 
اســت. به گفته تشکری هاشــمی قیمت هر دستگاه ون براساس 
ماده ۴ قرارداد بین وزارت شــرکت خودروساز برابر با یک میلیاردو 
۲۰ میلیون تومان بوده اســت و براســاس این، سهم ۳۰درصدی 
شــهرداری تهران برای ۶۳۰ دســتگاه حدود ۱۹۳ میلیارد تومان 
می شود، توجیه سازمان شــهرداری ها و دهیاری های کشور برای 
درخواســت واریز مبلغ ۲۷۷ میلیارد تومــان و دلیل پذیرش این 

موضوع از طرف شهرداری چه بوده است؟
با توجه به اینکه مبلغ واریزشــده از ســوی شهرداری تهران 
حدود ۲۷۷ میلیارد تومان بوده و همچنین سهم شهرداری تهران 
بابت ۲۵۲ دستگاه ون تحویل گرفته شده حدود ۷۷ میلیارد تومان 
اســت و عملا واریز ۲۰۰ میلیارد تومــان اضافه موجب عدم النفع 
شــهرداری از سرمایه خود در طول دو ســال گذشته شده است، 
چه اقدامات قانونی و حقوقی برای عودت مبلغ اضافه واریزی و 

خسارت های مترتب بر آن انجام شده است؟
تشکری هاشمی تأکید کرد: علت اینکه ناوگان ون مورد بحث 
از طریــق ترک تشــریفات قانونی و بــدون انعقاد 
قرارداد و حتی بدون تعریف رابطه مالی مشخص 
به دو شــرکت اشاره شده شرکت گسترش فناوری 
کاشان تجارت و شرکت تجارت الکترونیک پارس 
به شــهروند واگذار شــده، چه بوده است؟ میزان 
درآمدهــا و هزینه های ناوگان تاکســی ون مورد 
بحث و تعداد مســافر جابه جا شده با این ناوگان 
در طی دو سال از واگذاری، چقدر بوده است و این 
فعالیت های هرچند اندک تحت نظر چه واحدی 

از واحدهای شهرداری انجام شده؟

ارائه گزارش شفاف سفرهای خارجی شهرداری
در جلسه روز گذشته همچنین مهدی اقراریان، 
رئیس کمیته نظارت شــورای شهر تهران، با تأکید 
بر ضرورت رعایت قوانین و مقررات، از شــهرداری 
تهران خواســت گزارش و مســتندات ســفرهای 
خارجی و مرخصی های شهردار تهران را به شورا 

ارائه دهد.
او خطاب به شــهردار تهران، بر لزوم شفافیت 
در سفر های خارجی شــهرداری و مرخصی های 
شــهردار تهران تأکید کــرد و گفت: بــا توجه به 
وظایــف نظارتی اعضای شــورا نظر بــه قوانین و 
مقــررات مرخصــی و مأموریت خارج از کشــور 
شهرداران، شهردار تهران ضمن ارائه فهرستی از 
مرخصی ها و سفرهای خارجی خود با تاریخ دقیق 
و در سفرهای خارجی تاریخ دقیق رفت و برگشت 
و کشورهای مقصد ســفر، لطفا مستندات قانونی 

به منظــور اخذ مجوز درباره هریک از مرخصی ها و ســفرها را در 
پیوســت این تذکر با قید فوریت ارســال کنند. او در تذکر دیگری 
خاطرنشان کرد: به تازگی آقای عبدالمطهر محمدخانی مکاتبه ای 
را بــا شــورا انجام داده انــد و در این نامه، به موضوع ســفرهای 
خارجی پرداخته و گلایه مند از این وضعیت هستند که چرا وزارت 
کشــور و وزارت خارجه درباره ســفرهای خارجی شــهرداری و 
دریافت مســتندات آن ورود کرده اند. امیدوارم دوستان و برادران 
ما در مجموعه شــهرداری تهران در چارچوب قوانین و مقررات 
و ضوابــط تمکین کنند و تلاش نکنند بــا رایزنی با مجموعه های 
مختلف، قوانین و مقررات را به نســبت خودشان بر اساس نکاتی 

که مد نظرشان هست، دنبال کنند.
حبیب کاشانی، خزانه دار شــورای شهر تهران هم در بخشی 
از ســخنان خود ضمن اشاره به درخواست پیشــین شورا درباره 
هزینه سفرهای خارجی شــهرداری تهران گفت: نامه ای نوشتیم 
و گزارش جامعی از میزان هزینه کرد سفرهای خارجی در بودجه 
سال ۱۴۰۰ درخواســت کردیم. همچنین خواســته بودیم تعداد 
ســفرها، افراد اعزامی و جزئیات هزینه ها از سال ۱۴۰۳ مشخص 
شود. اکنون بیش از ســه ماه از آن تاریخ می گذرد؛ اما هنوز هیچ 

پاسخی دریافت نکرده ایم.
کاشانی تأکید کرد که بی پاســخ ماندن چنین درخواست هایی 
موجب تشــدید ابهام در افکار عمومی می شــود و شــفافیت را 
تحت الشــعاع قرار می دهد. او ادامه داد:  دوستان روابط عمومی 
شهرداری اگر در تهران هستند، چون عمدتا دنبال شکستن رکورد 
مارکوپولو هستند و در سفر هســتند، اگر احیانا در تهران هستند، 

گزارش جامع و صحیح به شورا بدهند.
اعضای شــورای شــهر تهران با برگزاری مجمــع فوق العاده 
شــرکت واحد اتوبوس رانی به بررســی گزارش حســابرس برای 
وضعیت مالی ۱۴۰۲ شرکت واحد اتوبوس رانی پرداختند و ناصر 
امانی بعد از اســتماع گزارش حسابرس با تأکید بر تکرار بندهای 
تکلیفی در گزارش های حســابرس گفت: حســابرس درباره نوع 
قراردادهای شــرکت واحد با خودروسازان ایراداتی وارد کرده که 
نیــاز به توضیح دارد کــه قراردادها با خودروســازان برای تأمین 

اتوبوس چرا این گونه است؟
او با بیان اینکه ما به افزایش ســرمایه شــرکت برای خروج از 
ورشکستگی رأی دادیم، اما حسابرس به عدم ثبت سرمایه تأکید 
کــرده، افزود: اگر قرار اســت مــا اینجا وقت بگذاریــم و افزایش 
سرمایه را در مجمع تصویب کنیم اما لحاظ نکنند، بی فایده است 
و در این مــدت پنج بار اعضای هیئت مدیــره اتوبوس رانی تغییر 

کردند و سؤال است که چرا این اتفاق رخ می دهد؟
حبیب کاشانی، دیگر عضو شــورای شهر تهران نیز با بیان اینکه 
شرکت واحد اتوبوس رانی باید ظرف مدت یک ماه با ایجاد کارگروهی 
برای حل مشکلات حساب فی مابین با دیگر شرکت های شهرداری و 
امور مالیاتی اقدام کند، گفت: باید برای اســناد مالکیت بیش از ۱۹۰ 
دســتگاه اتوبوس و برقراری بیمه بدنه اتوبوس ها اقدام کند و دقت 
داشــته باشــید که گزارش های اتوبوس رانی نگران کننده است و در 
غیر این صورت در سال های بعد برای اتوبوس رانی مشکلات حقوقی 
ایجاد می شود. محمد آخوندی نیز با تأکید بر دریافت اسناد مالکیت 
زمین های واگذار شــده، گفت: در حال حاضر باید مصوبه ای داشــته 
باشیم که بر اساس آن مدت زمان فعالیت شرکت واحد اتوبوس رانی 
بر اســاس اساسنامه به مدت هشت سال تمدید شود. پس از بررسی 
اعضای شــورای شــهر تهران، فعالیت هشت ســاله شــرکت واحد 
اتوبوس رانــی با رأی اکثریت تصویب شــد. در ادامه محمد حســین 
نوروزی، بــازرس ویژه اتوبوس رانــی نیز با تأکید بــر اینکه در منابع 
داخلــی ۶۶ درصد و در اهــداف کمّی ۶۸ درصــد انحراف بودجه 

داشتیم، گفت: در تأمین منابع شاهد عقب ماندگی هستیم.
تشکری هاشــمی، عضو شــورای شــهر تهران هم تأکید کرد: 
بخش زیادی از ایرادات شــکلی اســت و باید در ثبت اسناد دقت 

لازم را داشته باشند و نباید تبدیل به بند گزارش حسابرس شوند.
او با بیان اینکه در بخش درآمدها ۳۴ درصد فقط جذب شده 
و تفاوت فاحش بین مصوبات شــورا و اقدامات شهرداری تهران 
اســت، گفت: دوســتان شــهرداری اگر بودجه را لازم نمی دانند، 

لایحه نیاورید؛ چراکه بودجه مصوب ما اجرا نمی شود.
مهدی علی زاده، مدیر عامل شرکت واحد اتوبوس رانی تهران 
هم با حضور در صحن شــورای شــهر تهران با بیان اینکه عمده 
تکالیف مربوط به سال های گذشــته بود، گفت: از سال ۱۳۸۳ تا 
۱۴۰۱ املاکی در جاجرود داشــتیم که فاقد اســناد بود و مصوبه 
شورای تأمین اخذ شد و اجاره معوق را پرداخت کردیم و قرار داد 

را بر اساس مصوبه شورای تأمین، تمدید کردیم.
او همچنین در ادامه درباره قراردادش با خودروسازان داخلی 
با تأکید بــر اینکه به دلیل اختلافات، ملکی در اختیار ایران  خودرو 
قــرار نگرفت و در حال رایزنی با ایران خودرو دیزل هســتند و این 
بند حسابرسی برای سازمان اتوبوس رانی نیست و باید از گزارش 
حسابرســی این شــرکت خارج شــود. مدیر عامل شــرکت واحد 
اتوبوس رانی تهران افزود: برای اولین بار سند تک برگ ۹ هزار متر 
از ســامانه پنج و ۱۲۶ هزار متر مربع سامانه شماره سه و ۲۵ هزار 
متر مربع ساختمان مرکزی اخذ شد. مهدی چمران نیز تأکید کرد 
که شهرداری تهران و خودروساز باید اختلافات خود را رفع کنند.

نهایتا اعضای شورای شهر تهران گزارش حسابرس برای سال 
مالی ۱۴۰۲ شرکت واحد اتوبوس رانی را تأیید کردند.
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